
 

 

 

 

 

 

 
 

Dagsorden 

 

Der indkaldes til møde om Møde nr. 

Skolebestyrelse 1-19/20 

Mødedato Mødested  Møde 

start/slut 

27.08.19 Konferencelokale 19.00-21.00 

Deltagere 

Kim Christophersen, Frank Enemark, Tine Schmidt, Peter Thuesen Ander-

sen, Vakant, Kira Antonsen, Steen Hede, Søren Larsen, Christina Skjødt, 

Rasmus Eskildsen Nielsen, Frida Marie Andersen, Jørgen Gregersen ® og 

Jan Poulsen. 

Bemærkninger 

Afbud: Peter Thuesen Andersen, Kim Christophersen, Steen Hede og Chri-

stina Skjødt 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af referat 
Referat fremsendt elektronisk. 

Referatet godkendt. 
 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen godkendt. 

 

3. Konstituering af bestyrelse – Frank Enemark 
Kim Christophersen har ønsket at fratræde posten som skolebestyrelsesformand. Desu-
den beslutning om supplering af skolebestyrelse. 

Valget af skolebestyrelsesformand udskydes til næste møde på grund 

af mange afbud til aftenens møde. 

 

Ingen af suppleanterne har ønsket at indtræde i bestyrelsen. Jan 

Poulsen har derfor henvendt sig til den samlede forældrekreds for at 

hverve det manglende medlem. 3 forældre har vist interesse for at 

indtræde i bestyrelsen. Efter lodtrækning indtræder Gitte Fog Nielsen 

i bestyrelsen. Kasmir Klaus Pomykala bliver 1. suppleant, Majbritt 

Hansen 2. suppleant. De tidligere suppleanter indplaceres som 3.-4. 

suppleanter.  

 

4. Status på skolegård – Frank Enemark 
På sidste skolebestyrelsesmøde blev det besluttet, at arbejde videre i forhold til en re-
novering af skolegården. Punktet drøftes på efterfølgende skolebestyrelsesmøder. 

Frank Enemark havde ikke nyt til dette punkt. Frank Enemark vil 

sammen med Steen Hede komme med en status på næste møde. 

 

 

Aalykkeskolen 

 

Dato 19. februar 2020 

Udsendt af 

Jan Poulsen 

 

Afbud til: 

Jan Poulsen 

Direkte telefon 79 79 79 80 

E-mail japo@kolding.dk 
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5. Kontakt til klasser – bilag - Frank Enemark 
De forældrevalgte er kontakter til skolens klasser jf. de udsendte liste, der ikke har gi-
vet anledning til bemærkninger. Der ønskes en drøftelse af, hvilke fællesemner der bør 

medtages til forældremøder? 

Gitte Fog Nilsen påføres som kontaktperson for 0. årgang. 

 

Kira Antonsen har forud for bestyrelsesmødet fremsendt forslag til 

fællesemner. Forslaget blev gennemgået og godkendt. 

 

6. Drøftelse af årets arbejde – Frank Enemark 
Skolebestyrelse er nået til enighed om, at der udarbejdes et årshjul for skolebestyrel-
sens arbejde med angivelse af emner og tidspunkter. Hvilke områder vil skolebestyrel-
sen beskæftige sig med i det kommende skoleår? 

Bestyrelsen overvejer at invitere Jesper Elkjær, som er skolens kon-

taktperson i kommunalbestyrelsen, til et møde i indeværende skoleår. 

På næste møde drøftes tidspunkt og indhold for mødet med Jesper 

Elkjær. 

 

Det samlede årshjul udarbejdes og godkendes på næste bestyrelses-

møde. 

 

Oversigt over de eksisterende principper udsendes til bestyrelsen in-

den næste bestyrelsesmøde.  

 

7. Orientering om ny visitationsprocedure – Jan Poulsen 
Med virkning fra dette skoleår indføres en ny procedure for visitation af elever til speci-
alklasser og – skoler. 

Jan Poulsen redegjorde for den nye procedure, som bl.a. indebærer, 

at der kan visiteres 3 gange om året mod tidligere 1 gang om året. 

Dette er en klar forbedring. Som udgangspunkt kan der ikke mere 

akutvisiteres. Elever, som tilflytter kommunen er undtaget fra denne 

begrænsning. 

 

Det undrer, at privatskoler skal visitere gennem den kommunale di-

striktsskole. 

 

8. Høring om Børne- og Uddannelsesudvalgets forslag til ferie-

plan 2020/2021 
Forslaget er udsendt som bilag sammen med dagsordenen til bestyrelsesmødet. 

Der var ingen kommentarer til forslaget. Jan Poulsen indsender hø-

ringssvar. 

 

9. Orientering 
a. Personale - indskolingsleder 

36 personer har søgt stillingen, heraf var 5 udtaget til samtale. 

Et enigt ansættelsesudvalg har indstillet en ansøger til ansæt-

telse pr. 1. oktober. Vedkommende har sagt ja tak. 
b. Kommunal økonomi 

Økonomiudvalget har henstillet til skolerne om at udvise øko-

nomisk tilbageholdenhed og udskyde udgifter, der kan udsky-

des, til 2020. Dette skal bidrage til en genopretning af økono-

mien i 2019. I september måned vil der foregå en politisk 

drøftelse af en kommunal besparelse som konsekvens af den 

negative kommunale økonomi. Af hensyn til bestyrelsens mu-

lighed for at drøfte og afgive høringssvar inden deadline, som 

er 23/9, foreslås det, at bestyrelsesmødet den 24/9 flyttes til 

den 23/9 kl. 19.00 eller 16.00. 
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c. ”En god historie” 

7. årgang fik ros for deres opførsel under en heavy-metal kon-

cert på Godset mandag den 26. august. 

 

Skolens personale er gode til at deltage i åben-skole tilbud 

med skolens klasser. Det halter i forhold til samarbejde med 

erhvervslivet. Skolens ledelse har derfor i dag taget initiativ til 

et samarbejde med Business Kolding.  

 

God historie, at der er blevet mere tid til fritidspædagogikken i 

SFO som følge af den kortere skoledag. 

 

Frida Marie Andersen kunne fortælle at 8. årgang på tirsdag 

skal på virksomhedsbesøg på P4 Trekanten. 
d. Elevråd 

Velkommen til Rasmus Eskildsen Nielsen og Frida Marie Ander-

sen som nye repræsentanter fra elevrådet.  

 

Magnus Løbner Kjær og Oliver Alsløw Nielsen er valgt som 

skolens repræsentanter i det kommunale fælles elevråd. 
e. O.a. 

Ibrugtagningen af Aula er indtil videre udskudt til uge 42. 

 

10.  Evt. 

Intet at referere. 


